



MODEL D 2 PRO 4k/8k^{Hz} EDITION

Quick Start Guide

快速入門指南

Connectivity Options: Wired/Wireless

Wired Mode: Paracord USB-A to USB-C cable

Wireless Mode: 2.4GHz lag-free wireless connectivity

Rating Power: 5V ---500mA

Minimum Range: 5 meters

RF Power ≤ 4.37dBm

Operating Frequency: 2402MHz - 2480MHz

Working Temperature: 0-40 ° C

連接選項: 有線/無線

有線方式: USB A 轉 USB C 線

無線模式: 2.4GHz 無延遲無線連接

額定功率: 5V 500mA

最小範圍: 5 米

功率 ≤ 4.37dBm

工作頻率: 2402MHz - 2480MHz

工作溫度: 0-40°C

Setting Up:

We recommend charging your mouse fully before using it for the first time in wireless mode. To do this, plug the USB A side of the cable into your computer, and plug in the other end into the USB C port on the front end of the mouse. The mouse can be used normally in wired mode. If using a USB C cable other than the provided Ascended Cable, we recommend to use it only for charging as gaming with another cable may cause the port on the mouse to be damaged because of insufficient support. The average time to fully charge the device is approximately 2 hours.

設置:

我們建議在第一次以無線模式使用滑鼠之前給它充滿電。為此，將電纜的 USB A 端插入電腦，並將另一端插入滑鼠前端的 USB C 端口。滑鼠可以在有線模式下正常使用。如果使用 USB C 線，而不是隨附的提升線，我們建議僅用於充電，因為使用其他電纜可能會因支持不足而導致滑鼠端口損壞。設備充滿電的平均時間約為 2 小時。

Reset:

You can reset the mouse to factory settings by holding down the left and right mouse buttons along with the scroll click for 5 seconds. Note: This action will erase all profile information on the

mouse and reset all settings to factory default.

Support/Service:

If you have any questions or issues with your device, please do not hesitate to contact us. Alternatively, please visit us at www.gloriousgaming.com where you can find our frequently asked questions, troubleshooting tips, and other Glorious products.

重置:

您可以將滑鼠重置為出廠設置，同時按住滑鼠左鍵和右鍵和滾動輪 5 秒。注意:此操作將擦除滑鼠上的所有配置檔資訊，並將所有設置重置為出廠默認設置。

支持/服務:

如果您對您的設備有任何疑問或問題，請不要猶豫與我們聯繫。或者，請訪問我們的網站 www.gloriousgaming.com，在那裏您可以找到我們的常見問題，故障排除提示和其他 Glorious 的產品。

Copyright and Intellectual Property Information:

©2023Glorious LLC. All rights reserved. Glorious, MODEL D 2 PRO 4k/8k^{Hz} EDITION , and ASCEND are registered, and all associated logos, names, brands, products, and services are either trademarks or registered trademarks and copyright of Glorious LLC. and/or affiliated companies in the United States or other countries. All other trademarks and trade names are the property of their respective owners and other company and product names mentioned herein may be trademarks of their respective companies. Glorious LLC (“Glorious”) may have copyright, trademarks, trade secrets, patents, patent applications, or other intellectual property rights (whether registered or unregistered) concerning the product in this guide. Furnishing of this guide does not give you a license to any such copyright, trademark, patent, or other intellectual property rights. The product may differ from pictures whether on packaging or otherwise. Glorious LLC assumes no responsibility for such differences or for any errors that may appear. Information contained herein is subject to change without notice.

版權及知識產權資料:

©2023Glorious LLC 版權所有 GLORIOUS、MODEL D 2 PRO 4k/8k^{Hz} EDITION 和 ASCEND 均已註冊，所有相關標識、名稱、品牌、產品和服務均為 Glorious LLC.和/或關聯公司在美國或其他國家的商標或註冊商標和版權。所有其他商標和商號均為其各自所有者的財產，此處提及的其他公司和產品名稱可能是其各自公司的商標。Glorious LLC(“Glorious”)可能擁有與本指南中的產品相關的版權、商標、商業秘密、專利、專利申請或其他知識產權(無論是否註冊)。提供本指南並不授予您使用任何此類版權、商標、專利或其他知識產權的許可。產品可能與包裝或其他方面的圖片有所不同。對於這些差異或可能出現的任何錯誤，Glorious LLC 不承擔任何責任。本文件所載資料如有更改，恕不另行通知。

Warranty:

2-year limited Manufacturer Warranty The warranty does not cover damages as a result of opening the device

Limitation of Liability: Glorious shall in no event be liable for any lost profits, loss of information or data, special, incidental, indirect, punitive, or consequential or incidental damages arising in any way out of the distribution of, sale of, resale of, use of, or inability to use the Product. In no

event shall GLORIOUS's liability exceed the retail purchase price of the Product.

品質保證:

2 年有限製造商保修保修不包括由於打開設備而造成的損壞

責任限制:在任何情況下，對於因分銷、銷售、轉售、使用或無法使用本產品而產生的任何利潤損失、資訊或數據損失、特殊的、附帶的、間接的、懲罰性的或相應的或附帶的損害，Glorious 均不承擔任何責任。在任何情況下，Glorious 的責任不得超過產品的零售購買價格。

WARNING:

The product contains small parts, so please keep out of reach of children below the age of 10 to avoid the risk of choking. Keep the product away from water and moisture. To avoid the risk of fire, connect the product to a power supply that complies with PS1 requirements outlined in IEC/EN/UL 62368 and outputs less than 15w. Risk of explosion if battery is replaced by an incorrect type. Dispose of used batteries according to the instructions. Operation of this equipment in a residential environment could cause radio interference. The battery is firmly installed, and cannot be replaced. If a battery has reached the end of its service life, the entire product should be replaced.

警告:

本品含有小零件，請將本品置於 10 歲以下兒童接觸不到的地方，以免發生窒息危險。保持產品遠離水和濕氣。為避免火災危險，請將產品連接到符合 IEC/EN/UL 62368 中 PS1 要求且輸出小於 15w 的電源。更換型號不正確的電池有爆炸危險。按照說明處理用過的電池。在住宅環境中操作本設備可能會造成無線電干擾。電池安裝牢固，不可更換。如果電池已達到使用壽命，則應更換整個產品。

Maintenance:

Be careful when cleaning the product. Wipe dirty surfaces with a lightly damp cloth then let dry. Do not use chemical cleaners or run under water. Clean dust, debris, and sand from the product with a light brush or with a compressed air can.

Storage Condition: Temperature from -20 to 65 °C; Humidity <95% (RH)

Operation Condition: Temperature from 0 to 40 °C; Humidity <75% (RH)

维护:

清洗產品時要小心。用濕布擦拭髒的表面，然後晾乾。不要使用化學清潔劑或在水下運行。用輕毛刷或壓縮空氣罐清潔產品上的灰塵、碎片和沙子。

儲存條件:溫度-20 ~ 65°C;濕度<95% (RH)

操作條件:溫度 0 ~ 40°C;濕度<75% (RH)

——
— — — DC VOLTAGE

General:

These terms shall be governed by and construed under the laws of the jurisdiction in which the Product was purchased. If any term herein is held to be invalid or unenforceable, then such term (in so far as it is invalid or unenforceable) shall be given no effect and deemed to be excluded without invalidating any of the remaining terms. Glorious reserves the right to amend any term at any time without notice.

一般:

這些條款應受購買產品所在司法管轄區的法律管轄並根據其進行解釋。如果本協議中的任何條款被認定為無效或不可執行，則該條款(就其無效或不可執行而言)不具有任何效力，並被視為被排除在外，但不會使任何其他條款無效。本公司保留隨時修改任何條款的權利，恕不另行通知。

Battery:

Do not replace battery with an incorrect type.

Do not disposal battery into fire or a hot oven, or mechanically crushing or cutting of a battery, that can result in an explosion.

Do not leaving battery in an extremely high temperature surrounding environment that can result in an explosion or the leakage of flammable liquid or gas.

Do not leaving battery subjected to extremely low air pressure that may result in an explosion or the leakage of flammable liquid or gas.

Do not used in low air pressure at high altitude condition.

Do not used in high or low extreme temperatures.

EU Declaration of conformity



Hereby, Glorious LLC(13809 Research Blvd Suite 500 PMB 93206 Austin, TX 78750, USA). declares that this MODEL D 2 PRO 4k/8k^{Hz} EDITION is in compliance with the essential requirements and other relevant provisions of Directive 2014/53/EU. A copy of the Declaration of Conformity can be found at Website: www.gloriousgaming.com

1. CAUTION: RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED BY AN INCORRECT TYPE. DISPOSE OF USED BATTERIES ACCORDING TO THE INSTRUCTIONS.

2. The product shall only be connected to a USB interface of version [USB2.0](#).

This information has to be presented in such a way that the user can readily understand it. Typically, this will necessitate translation into every local language (required by national consumer laws) of the markets where the equipment is intended to be sold. Illustrations, pictograms and using international abbreviations for country names may help reduce the need for translation.



Hereby, Glorious LLC(13809 Research Blvd Suite 500 PMB 93206 Austin, TX 78750, USA). declares that this MODEL D 2 PRO 4k/8k^{Hz} EDITION is in compliance with the essential requirements and other relevant provisions of UK Radio Equipment Regulations (SI2017/1206). A copy of the Declaration of Conformity can be found at Website: www.gloriousgaming.com

特此聲明，Glorious LLC(13809 Research Blvd Suite 500 PMB 93206 Austin, TX 78750, USA)。聲明本 MODEL D 2 PRO 4k/8k^{Hz} EDITION 符合指令 2014/53/EU 的基本要求和相關規定。符合性聲明的副本可在網站上找到：www.gloriousgaming.com

1. 注意:更換型號不正確的電池有爆炸危險。按照說明處理廢舊電池。
 2. 本產品只能連接 USB2.0 版本的 USB 介面。
- 這些資訊必須以用戶易於理解的方式呈現。通常，這將需要翻譯成設備打算銷售的市場的每一種當地語言(根據國家消費者法的要求)。插圖、象形文字和使用國家名稱的國際縮寫可能有助於減少翻譯的需要。

FCC and ISCED Canada Compliance Statements

This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions:

1. This device may not cause interference.
2. This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

FCC 和 ISCED 加拿大合規聲明

本設備包含符合加拿大創新、科學和經濟發展部(Innovation, Science and Economic Development Canada)的免許可證 RSS 的免許可證發射器/接收器。操作需要滿足以下兩個條件:

1. 本設備不會造成干擾。
2. 本設備必須接受任何干擾，包括可能導致設備非正常運行的干擾。

FR

L'émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme aux CNR d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes :

1. L'appareil ne doit pas produire de brouillage;
2. L'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

FCC Caution: Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This device and its antenna(s) must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

本設備符合 FCC 規則第 15 部分。操作需要滿足以下兩個條件:

- (1)本設備不會造成有害干擾
 - (2)本設備必須接受接收到的任何干擾，包括可能導致不正常操作的干擾。
- 本設備及其天線不得與任何其他天線或發射機共用或一起使用。

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable

protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction

注意:根據 FCC 規則第 15 部分, 本設備已經過測試, 符合 B 類數字設備的限制。這些限制是為了在住宅裝置中提供合理的保護, 防止有害干擾。本設備產生、使用並能輻射射頻能量, 如果不按照說明書安裝和使用, 可能會對無線電通信造成有害干擾。但是, 不能保證在特定的安裝中不會發生干擾。

如果本設備對無線電或電視接收造成有害干擾,

這可以通過關閉和打開設備來確定, 鼓勵用戶嘗試通過以下一種或多種措施來糾正干擾:

-重新定位或重新安置接收天線。

——加大設備與接收機之間的距離。

——將設備連接到與接收器連接的電路不同的插座上。

——向經銷商或有經驗的收音機/電視技術人員尋求幫助。該裝置已經過評估, 可滿足一般射頻暴露要求。本裝置可在可攜式暴露條件下使用, 不受任何限制

Caution:

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

FCC / IC Radiation Exposure Warning: This device complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment and it also complies with Part 15 of the FCC RF Rules. This equipment must be installed and operated in accordance with provided instructions and the antenna(s) must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter. End-users and installers must be provided with antenna installation instructions and consider removing the no-collocation statement.

警告:

任何未經合規責任方明確批准的更改或修改都可能使用戶無權操作設備。

FCC / IC 輻射暴露警告:本設備符合 FCC 對非受控環境的輻射暴露限制, 也符合 FCC RF 規則第 15 部分。本設備必須按照提供的說明安裝和操作, 天線不得與任何其他天線或發射機共用或連接。必須向最終用戶和安裝人員提供天線安裝說明, 並考慮取消非搭配聲明。



Waste Electrical and Electronic Equipment Information: Correct Disposal of This Product

(Waste Electrical & Electronic Equipment) (Applicable in the European Union and other European countries with separate collection systems) This marking shown on the product or its literature indicates that it should not be disposed of with other household wastes at the end of its working life. To prevent possible harm to the environment or human health from uncontrolled waste disposal, please separate this from other types of wastes and recycle it responsibly to promote the sustainable reuse of material resources. Household users should contact either the retailer where they purchased this product, or their local government office, for details of where and how they can take this item for environmentally safe recycling. Business users should contact their supplier and check the terms and conditions of the purchase contract. This product should not be mixed with other commercial wastes for disposal.

廢棄電氣和電子設備資訊:本產品的正確處置(廢棄電氣和電子設備)(適用於歐盟和其他具有單獨收集系統的歐洲國家)產品或其文獻上顯示的此標記表明,在其使用壽命結束時,不應與其他生活垃圾一起處置。為防止不受控制的廢物處置可能對環境或人類健康造成危害,請將其與其他類型的廢物分開,並負責任地進行回收,以促進物質資源的可持續再利用。家庭用戶應聯繫購買該產品的零售商或當地政府辦公室,瞭解在哪里以及如何將該物品進行環保回收的詳細資訊。業務用戶應聯繫其供應商,並檢查採購合同的條款和條件。本產品不應與其他商業廢物混合處置。

Batteries may not be thrown into household garbage!

As a consumer, you are legally obligated to ensure that all batteries are, regardless of whether or not they contain harmful substances*, handed over at a collection point in your community/urban district or to the commercial sector, so that they can be delivered to an environmentally friendly waste disposal facility. The battery is firmly installed in the device, and can only be removed by a specialist. The device therefore needs to be handed over at a specialized collection point or to a specialized retailer. *Marked with: Cd = cadmium, Hg = mercury, Pb = lead

Manufacturer's Name: Glorious LLC

Product Name: MODEL D 2 PRO 4k/8k^{Hz} EDITION

Trade Mark: GLORIOUS

Model number: MODEL D 2 PRO 4k/8k^{Hz} EDITION-WHITE

電池不得扔進家庭垃圾!

作為消費者,無論是否含有有害物質*,您都有法律義務確保將所有電池送到您所在社區/市區的收集點或商業部門,以便將其送到環保廢物處理設施。電池牢固地安裝在設備中,只能由專業人員拆卸。因此,該設備需要在專門的收集點或專門的零售商處交付。*標有: Cd = 鎘, Hg = 汞, Pb = 鉛

製造商名稱: Glorious LLC

產品名稱: MODEL D 2 PRO 4k/8k^{Hz} EDITION

商標: GLORIOUS

型號: MODEL D 2 PRO 4k/8k^{Hz} EDITION-WHITE

取得審驗證明之低功率射頻器材,非經核准,公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。

低功率射頻器材之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信;經發現有干擾現象時,應立即停用,並改善至無干擾時方得繼續使用。

前述合法通信,指依電信管理法規定作業之無線電通信。

低功率射頻器材須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。